
Vi vil be om statusoppdatering fra Hukommelsesteamet. 

Flere politikere har hatt sprikende uttalelser om demensomsorgen etter at Hukommelsesteamet ble 
halvert. Dette er kanskje ikke så rart når budsjettforslaget fra 2019 om å legge ned teamet, beskriver 
utredning som teamets oppgave. Dette er uheldig siden teamet har adskillig flere oppgaver. Dette 
kan ha medført at flere politikere tror at demensvennlig samfunn og andre oppgaver fortsatt er i 
gang. Det ville derfor vært ønskelig om HHO fikk en kort informasjon fra de som arbeider i 
hukommelsesteamet. Målet er å få en større oversikt over arbeidsoppgavene og hvordan situasjonen 
er etter politikerne fattet vedtaket om reduksjon av tjenesten. 
Vi vil derfor be om at Evy Torsen Håkonsen inviteres til neste HHO møte for en statusoppdatering. 

Ber om oppdatering fra administrasjonen. 

1. Ber om en oppdatering i forhold til ventelister på dagavdelinger, avlastning, Augustehuset og 
sykehjemsplasser om dette finnes.  Finnes ikke dette ønskes vi en oversikt over henvendelser 
for å få en oversikt over behovet. 

2. Det har kommet en bekymring om at det er mye å gjøre ved sykehjemmenes 
korttidsavdelinger i kommunen. Bekymringen går på at avdelingene har et høyt antall 
demente som blir værende over lengre perioder. Dette er ugunstig siden avdelingene ikke er 
tilpasset de dementes behov for ro, trygghet og tetthet av helsepersonell. Ved 
korttidsavdelingen kommer det inn eldre med sammensatte behov og det kan tidvis være 
mye støy og skremmende oppførsel, igjen som kan gi forverring av tilstand hos de som er i 
tidlig demensfase. Er dette noe vi kan gjøre noe med?

3. Er det tilfellet at eldre hjemmeboende kun kan få innvilget GPS om de har tjenester fra før i 
kommunen? Dette er en henvendelse der pårørende tar hele omsorgsoppgavene, men på 
grunn av demens har behov for å GPS for å sikre vedkommende. 

Med vennlig hilsen Susan Elin Borg og Lillian Levik Løndalen - Karmøylista


